
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 906
Er ministeren enig i transportministerens svar via Bygningsstyrelsen på REU alm. del - 
spørgsmål af 492 af 13. marts 2024, hvori Bygningsstyrelsen erkender, at de har indgået 
aftale med ISS Facility Services A/S på et ulovligt grundlag, da ISS ikke var i besiddelse 
af den lovpligtige autorisation i henhold til lov om vagtvirksomhed § 2, stk. 1, til trods 
for at de flere gange inden aftalen blev indgået blev gjort opmærksom på af Sikkerheds-
Branchen, at det ville være ulovligt at indgå aftalen, og er ministeren i særdeleshed enig 
med Bygningsstyrelsen i, at en overtrædelse af en helt grundlæggende forudsætning og 
en væsentlig lov på ministerens område, ikke har nogen betydning for, om udbuddet 
kunne gennemføres eller det skal gå om?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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